
Våsjøen Hyttegrend 

 

Årsberetning 2022 – 2023 

 

Etter årsmøtet 2022 har styret bestått av: 

 Styreleder   Kai Olsen 

 Nestleder   Trond Andresen 

Kasserer   Mari Botterud 

Sekretær   Kjell N. Lilleeng 

Styremedlem   Anne Karin Lien 

Varamedlem  Grethe Eng 

 

Revisor:     Stig Fonstad 

 

Veg- og vedlikeholdskomite 

     Bård Eirik Thorsen 

     Eivind Elvebakken 

     Dag Floberghagen 

Sti- og turkomite   Oddmund Rustbakken 

     Kristian Hansen 

     Marianne Holen 

Påskeskirennkomite  Grethe Eng      

     Roger Synslien     

     Lene Reistad 

Valgkomite    Jon Blikset 

Per Aspelund 

     Frank Strangstad 



2022 / 2023 

Det har vært holdt 6 styremøter i perioden etter årsmøtet for 21/22. Nr. 4 og 5 

for 2022 og nr. 1, 2, 3 og 4 for 2023.  

I løpet av funksjonsperioden har det vært gjennomført møter med alle 

undergruppene til foreningen.  

Styret har hatt møte med Østfjellvegen SA og Øyer Turskiløyper.  

Det ble inngått ny avtale med Øyer Turskiløyper. Den er tilgjengelig på 

forespørsel til leder.  

Styret har ikke kommet lenger med saken om vann og avløp. Det vil bli 

fremmet et forslag til denne saken i årsmøtet. 

Medlemssituasjonen: 

Våsjøen Hyttegrend består av 166 medlemmer. 0-visjonen om antall purringer 

for innbetaling av medlemskontingent nærmer seg, men vi er ikke helt der.  

Styrets arbeid: 

Styret har hatt 6 styremøter. 

Det har vært et møte med ansvarlig for snøbrøytinga. Konklusjonene fra dette 

vil bli tatt inn i brøyteavtalen når denne skal fornyes neste år.  

Styret har hatt møte med Øyer turskiløyper der vi måtte akseptere en 

prisøkning slik at Våsjøen Hyttegrend betaler like mye per medlem som de 

andre hytteforeningene hvor det brøytes. Samtidig frafalt Øyer Turskiløyper 

krav om betaling for brøyting av internløyper. 

Styret har hatt møte med styret i Østfjellvegen SA. Intensjonen har vært å få til 

en skriftlig avtale som ivaretar begge parters interesser for bruk og brøyting av 

Østfjellvegen. Avtalen er formulert, men foreløpig ikke undertegnet.  

Styret har hatt møter med alle underkomiteer i Våsjøen Hyttegrend. Veg- og 

vedlikeholdskomiteen har vært involvert i presisering av hytteeiers og vegeiers 

ansvar for vedlikehold og forberedelser til brøyting. Påskeskirennkomiteen har 

lagt fram behov for gjennomføring av påskeskirennet i eget møte, og rennet ble 

gjennomført med mange deltakere i strålende vær. Sti- og turkomiteen 

gjenoppfrisket en eksisterende partnerskapsavtale mellom Øyer kommune, 

Øyer Fjellstyre og Våsjøen hyttegrend. Denne klargjør ansvarsfordelingen 

mellom partene på en god måte, men den mangler ajourføring mht ansvarlige 



personer hos flere av partnerne. Dette følges opp av komiteen som også gjør 

flere forsøk på få inn pengebidrag til vedlikehold og utvikling av stinettet.  

 

Brøyting: 

Vinteren 22/23 har vært utfordrende for brøyteansvarlige. Det gjenspeiles klart 

i utgiftene til brøytinga (se regnskapet), 156 timer mer i vinter i forhold til 

forrige vinter, samtidig som timeprisen er endret. Stort sett har det vært stor 

tilfredshet og mange meget positive tilbakemeldinger til brøyteansvarlige på 

tross av enkelte store snøfall, mye vind, og tung og våt snø.  

Interne veger: 

Det er som tidligere utført vedlikehold på de vegene som hytteforeninga er 

ansvarlig for. På grunn av styrtregn har det vært et tilfelle av graving som 

krever innleie av entreprenør for reparasjon (Skjennfjellvegen). Steinåsen over 

første myra fra Østjellvegen, er gruset opp. Det ligger grus som den enkelte 

hytteeier kan bruke av til sine innkjørsler ved Steinåsen nr. 55.  

Husk at det er hytteeiers ansvar å sette opp brøytestikker fra egen innkjørsel til 

neste innkjørsel langs «hovedveiene» i hyttefeltet. 

 

Turstinettet ved Våsjøen: 

Den eksisterende parterskapsavtalen mellom Øyer kommune, Øyer fjellstyre og 

Våsjøen Hyttegrend, har Sti- og turkomiteen sørget for ei oppdatering av mht 

ansvarlige personer hos partnerne. Det blir gjort mye godt arbeid, men 

dessverre er det vanskelig å få økonomisk støtte til bl.a. klopping, 

f.eks.Baullstulen - Digeråsen. Innlandet fylke har avslått en slik søknad. En 

søknad til Sparebankstiftelsen er også avslått. 

Vannpumpene: 

Disse skal være ettersett og alle skal nå være i orden. Dårlig vannkvalitet på 

grunn av begrenset bruk, er det lite en kan få gjort noe med. 

Vann- og avløpssaken: 

Denne saken vil bli tatt opp som innkommet sak under årsmøtet. Styret ønsker 

at det opprettes en arbeidsgruppe for videre arbeid med denne saken.  

 



Årsmøtet:  

Styret vil fremme noen saker til vedtektene under årsmøtet. Valg av leder for to 

år, gjeldende fra neste år. alternerende med valg av nestleder, også for to år. 

Styret vil foreslå vedtektsfestet at det er styret som foreslår medlemmer til 

valgkomiteen.  

Det vil bli anledning til å stille spørsmål og noe utfyllende informasjon kan gis.  

 

Styret vil takke alle som har deltatt i de ulike komiteene og alle de som har 

bidratt med innspill gjennom året.  

 

På vegne av Våsjøen Hyttegrend 

 

Kai Olsen      Trond Andresen 

Sign       Sign 

 

Mari Botterud     Anne Karin Lien 

Sign       Sign 

 

Kjell N. Lilleeng     Grethe Martine Eng 

Sign       Sign 

 

 

 


